

Protokoll styrelsemöte 2006-01-25

Närvarande: Robert Boström (LID), Björn Jorhede (GBB), Bo Sjöstöm (HÄL), Mervi Lundkvist (SKT), Owe Nilsson (KÅL), Britt Andréén (KÅL), Lasse Franck (GBB),

Anmäld frånvaro: Mia Röhr (BAS), Hannu Kolehmainen (SKT), Jan Brandberg (KAN)

Adjungerade: Representanter från valberedningen

1) Mötets Öppnande

Robert hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Valberedningen hörde sig för med styrelsen om vilka som stod till förfogande för omval m.m.

2) Godkännande av dagordning

Godkändes utan ändring.

3) Genomgång föregående protokoll

Lästes upp och godkändes utan ändringar

4) Ekonomisk genomgång

Jan var ej närvarande så någon rapport kunde ej lämnas.

Janne inte närvarande, får meddela Janne följande, kolla så alla har betalt Sv-cup dam, kolla upp utbildnings materiel och gör upp med SBF, skicka ut klubbavgift. Plocka ihop räkenskaperna och lämna till revisorerna.

5.

a) Tävlingskommitté

25 lag anmälda till sv. Cupen Dam. Gruppspelen börjar på 3-3 och är ej tidsbegränsat. Diskussion om hur man lättas delar in 25 lag. Lasse fixar domare och Bosse fixar sekretariatstillsättningen. Ersättning utgår med 495:-/halvdag. Spelstart 09¹⁵ samling 09⁰⁰. Robert lämnar över lotningen till Jan.

Bergums IF får arrangera DM dubbel, trippel och mix 3-4/6 och 6/6. Bergum får behålla överskottet. Jan B och Bergum får ha vidare diskussioner om detta. Vi får skicka ut en ny förfrågan om arrangör till seriespelet.

b) Ungdomsansvarig

Inget att rapportera

c) Friskvårdsansvarig

Inget att rapportera

d) Handikappansvarig

Inget att rapportera

e) Domaransvarig

Pratar om att få igång en ny domarkurs.

f) Jämnställdhetsansvarig

Damerna diskuterar frågan om en ranking även på damsidan.

g) PR ansvarig

Inget att rapportera

h) It ansvarig

Ber om ursäkt för att det inte sker så mycket uppdateringar på hemsidan.

i) Distriktets Disciplinnämnd

Frågan om SBF kommer att anordna en ny kurs i ämnet dryftades. Skall vi ordna en endagars kurs kanske ihop med annat distrikt? Lasse F skriver en motion till SBF om att minska antalet nämnder.

j) Utbildningsansvarig

Ev. en disciplinnämndskurs under utbildningshelgen. Domarkurs denna helg inte önskvärd

k) AU,

Inget att rapportera

l) EA

EA har lämnat verksamhetsberättelse för 2005. Även budgetförslag och verksamhetsplanering för 2006 lämnades.

6) Inkomna motioner som skall behandlas och skickas vidare till SBF 1 feb.

En motion har inkommit från GBB. ”Ang. enskilda bouleklubbar representation på årsmötet”. Lasse och Robert hade en debatt ang. denna. Efter en längre debatt beslöts att en omröstning om att-satserna skulle ske under styrelsemötet. Att-sats 1 fick röstsiffrorna 4 för och 3 emot. Att-sats 2 fick röstsiffrorna 2 för och 5 emot.

7) Inkomna skrivelser.

2 olika stipendier har skickat förfrågan om ev. stipendiater. Lämnades utan åtgärd då vi inom distriktet inte har någon som kan söka någon av dessa.

8) Utgående skrivelser

Utskick till klubbarna om seriespelet. Lasse skriver en motion från GBBF till SBF ang. nya klubbar och ev. rabatterad anslutning. Licenser måste givetvis lösas. Remissvar på GBB-motionen skickas till SBF. Även SBF's valberedning har börjat sitt arbete.

9) Övriga frågor?

Lag-DM är en ständig fråga, och GBBF och Halland arbetar vidare på detta. Veteranerna bör gå i slutet av Februari. Öppet bör gå till hösten, kanske rent av i egen regi om det fallerar med Halland.

Nycklar till vårt nya kontor utdelas enligt följande: Robert, Björn och Mervi har var sin. Jans läggs på kontoret, eftersom han inte var närvarande.

Ola Bjurman har reagerat på att det inte sker någon uppdatering på hemsidan. Han kan rent av tänka sig att sitta på expeditionen några timmar i veckan.

10) Nästa möte

Årsmötet kommer att bli 26/3. Börjar 11⁰⁰ med Bouleting. 13⁰⁰ börjar sedan själva årsmötet.

Nästa styrelsemöte blir 21/3 18¹⁵.

AU tar ansvar för årsmöteskallelsen till klubbarna.

11) Mötet avslutas

Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid tangentbordet.

Justeras